
From:                                 kathrine Andersen 
Sent:                                  Mon, 11 Jan 2021 13:59:05 +0100 
To:                                      Inge Mårtensson 
Subject:                             Høringssvar 
 

Høringssvar til øget normering til bostøtte og botilbud  
Grundet COVID-19 omstændigheder, har jeg, Kathrine Ø formand for beboerrådet 
i Dolmer Have, fået mandat fra de øvrige beboer til at være den deltagende ved 
mødet.  
Vi har stor mulighed for aktiviteter i Dolmer have. Synes ikke at man skal gå og 
sparre op for at komme op en tur. Vi har hver vores behov og synes ikke der skal 
gøres forskel ligegyldig hvad niveau man ligger på. Hos os har vi mere brug for et 
par ekstra varme hænder. Det ville være rart hvis beboer rådet kunne få indflydelse 
på hvordan midlerne bruges på botilbudene . Beboerrådet er enige om at model 4 
er den bedste løsning.  
Jeg ønsker fremadrettet at modtage mails vedr. høringssvar i beboerrådet i Dolmer 
Have.      


